
Bestyrelsesmøde 2024-05-13 

 

Deltagere: Alice, Cai, Cristian, Inge, Lars samt Rud og Kjeld for at rapportere om status på 
altanreparationen  

 

Det er besluttet at Holm A/S fjerner alt det der skal udskiftes pga råd. Derefter kommer Valbjørns folk 
og fjerner skimmelsvampen ved at lave en grundig afrensning efterfulgt af en tågesprøjtning. Åbning af 
gulvkonstruktionen er man gået væk fra da der ikke er konstateret skimmelsvamp i 18 2C ved måling. 
Arbejdet er allerede påbegyndt 14.5. Rud, Kjeld og Lars  sørger for at der bliver taget billeder af 
altanrenoveringer, som  Christian sørger for at de fremover bliver tilgængelige  på vores hjemmeside. 

 

Bestyrelsen konstituerer sig som følger 

Lars  formand 

Cristian næstformand 

Alice kasserer 

Inge sekretær 

Cai menigt medlem 

Birgit 16C3 er revisor i E/F 

Karin 18stB suppleant 

 

Maling af facaden er stadigvæk Lars’ opgave 

Ladestander forbliver i dennes nuværende opsætning 

Bordene fra partyteltet i Jyttes kælder sættes til salg 

 Petanque-dag:  3.8. 10-15 i Jonstrup, hvor Tove 18C2 er ”ankerperson” 

 


